

## Upcoming Events

Oct 6 th  
Healthy Living-  
Vegetables Day

Oct 6th to 9th  
Arabic Standardized  
Test  
(Gr 6-10)

8th Oct  
Parent workshop  
G12

Oct 9th  
Bake sale Q1



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إبتكار الموهبة في الحياة

## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

**VOL 2 – October 2025**  
**High School**

### Dear CBS parents and families,

As we start the second month of school, I would like to thank parents, staff and students for the smooth start of the year and the level of commitment everyone is showing!

During the first month of school, I was impressed with the students' enthusiasm to start the new year. Students are discussing, sharing, experimenting and discovering new things daily with their teachers guiding them. They are using their devices in the daily learning happening in class as well as testing and research. It makes me so proud when I visit classes and see how learning can be so enjoyable!

In the month of October, many events and activities are taking place. We are preparing for the most awaited event "**StellarTalks**" where a panel of our students will be discussing the topic of "Youth Wellbeing" with experts on the 2nd of November. It reflects our focus on empowering our students with debating, public speaking, research and critical thinking skills.



### Reminders to students:

We remain committed to fostering academic excellence by providing students with opportunities to reach their highest potential. Our students are consistently encouraged to challenge themselves, improve their mastery, and enhance their organizational skills. As we approach the end of the first quarter, students will complete their assessments by the end of October. We wish them the best of luck as they strive for success.

Maintaining good behavior and discipline is equally important to academic achievement. We believe that a respectful and orderly environment supports learning and personal growth. Students are reminded that their conduct, both in and out of the classroom, significantly shapes their success. Let us continue to uphold the high standards of behavior that reflect the values of our school.

Uniform and ID: Students must attend school in the correct uniform daily. Student ID must be worn as a part of the uniform.

Attendance: Students need to attend school regularly and to be on time. Assembly starts at 7:30am and first period begins at 7:45am. In case of absence, students have to submit the sick leave to the HS office the following day.



## Upcoming Events

Oct 22th

G6-7 Parent Engagement-Green team-Parent awareness-

26th-30th  
Book Fair

Oct 29th  
SA Writing

Oct 30  
Parent teacher Conference  
No School for students



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

## This Month at CBS

Bringing Talent to Life

**VOL 2 – October 2025**  
**High School**



### **Mobile phones and smart watches:**

Mobile phones and smart watches are **NOT ALLOWED** on the school campus. Kindly review the mobile phone policy from the student handbook. Mobiles will be confiscated if found with any student during the day.

### **Green Flag Team**

As a part of our efforts in making CBS an eco school. Sustainability is the main goal of the green flag team. The team is back with many new activities and events!



### **Parent Association 2025-2026**



Parent Association continues to work closely with the school administration on the school initiatives and improvements. Thanks to all PTA members!

**First Term school fees are due, kindly ensure your payments are done as schedules.**



### **Student Council 2025-2026**

At the Canadian Bilingual School, we believe in the importance of equipping students with leadership skills. Students are given voice and choice. They are trained to be decision makers as well as effective members of the community. Student council Investiture ceremony took place on Sept. 30th in the school auditorium.



*Warm regards,*  
*Ms. Gihan Hassan*  
*High School Principal*

## الفعاليات القادمة

6 أكتوبر  
اليوم الصحي الخضروات

6 - 9 أكتوبر  
الاختبار العربي المعياري  
(الصف 6-10)

8 أكتوبر  
ورشة عمل لأولياء أمور  
الصف الثاني عشر

9 أكتوبر  
معرض بيع المخبوزات -  
الربع الأول



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - أكتوبر 2025  
المدرسة الثانوية

أولياء الأمور وعائلات CBS الأعضاء،

مع بداية الشهر الثاني من العام الدراسي، أود أن أشكر أولياء الأمور والطاقم والطلاب على البداية السلسة للعام والمستوى المتميز من الالتزام الذي يظهره الجميع! خلال الشهر الأول من المدرسة، أعجبت بحماس الطلاب لبداية العام الجديد. فالطلاب يناقشون ويشاركون ويجربون ويكتشفون أشياء جديدة يوميًا مع إرشاد معلمهم لهم. إنهم يستخدمون أجهزتهم في التعلم اليومي داخل الصف، وكذلك في الاختبارات والبحوث. يشعروني ذلك بالفخر عند زيارتي للفصول ورويتي كيف يمكن أن يكون التعلم ممتعًا للغاية!



في شهر أكتوبر، ستقام العديد من الفعاليات والأنشطة. نحن نستعد للحدث الأكثر انتظارًا "Stellar Talks" حيث سيناقش فريق من طلابنا موضوع "رفاهية الشباب" مع الخبراء في الثاني من نوفمبر. يعكس ذلك تركيزنا على تمكين طلابنا من مهارات المناظرة، والتحدث أمام الجمهور، والبحث، والتفكير النقدي.

تذكيرات للطلاب:

نظل ملتزمين بتعزيز التميز الأكاديمي من خلال توفير الفرص للطلاب للوصول إلى أعلى مستويات إمكاناتهم. يتم تشجيع طلابنا باستمرار على تحدي أنفسهم، وتحسين مهاراتهم، وتعزيز مهارات التنظيم لديهم. ومع اقتراب نهاية الربع الأول، سيكمل الطلاب تقييماتهم بحلول نهاية أكتوبر. نتمنى لهم التوفيق في سعيهم نحو النجاح.



الحفاظ على السلوك الجيد والانضباط لا يقل أهمية عن التحصيل الأكاديمي. نحن نؤمن أن البيئة المحترمة والمنظمة تدعم التعلم والنمو الشخصي. يُذكر الطلاب بأن سلوكهم، سواء داخل الصف أو خارجه، يشكل نجاحهم بشكل كبير. دعونا نستمر في الحفاظ على المعايير العالية للسلوك التي تعكس قيم مدرستنا.

الزي المدرسي وبطاقة الهوية: يجب على الطلاب ارتداء الزي المدرسي الصحيح يوميًا. ويجب ارتداء بطاقة الطالب كجزء من الزي.

الحضور: يجب على الطلاب حضور المدرسة بانتظام والوصول في الوقت المحدد. يبدأ الطابور الساعة 7:30 صباحًا وتبدأ الحصص الأولى الساعة 7:45 صباحًا. في حالة الغياب، يجب على الطلاب تقديم إذن مرضي إلى مكتب المدرسة الثانوية في اليوم التالي.

الفعاليات القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة  
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - أكتوبر 2025  
المدرسة الثانوية

22 أكتوبر

مشاركة أولياء أمور الصفين  
السادس والسابع - الفريق  
الأخضر - التوعية لأولياء  
الأمر

الهواتف المحمولة والساعات الذكية:

الهواتف المحمولة والساعات الذكية غير مسموح بها داخل حرم المدرسة.  
يُرجى مراجعة سياسة استخدام الهواتف المحمولة الموجودة في دليل الطالب.  
سيتم مصادرة الهواتف المحمولة إذا تم العثور عليها مع أي طالب خلال اليوم.



فريق العلم الأخضر  
كجزء من جهودنا لجعل CBS مدرسة صديقة للبيئة، الاستدامة هي  
الهدف الرئيسي لفريق العلم الأخضر. عاد الفريق مع العديد من  
الأنشطة والفعاليات الجديدة!

30 - 26 أكتوبر معرض  
الكتاب

مجلس أولياء الأمور 2025-2026

تواصل جمعية أولياء الأمور العمل عن كثب مع إدارة المدرسة في المبادرات  
والتحسينات المدرسية. شكرًا لجميع أعضاء المجلس!



29 أكتوبر

اختبار الكتابة SA



تذكير بدفع القسط الأول فإن تسديد الأقساط في المواعيد المحددة  
يساعد المدرسة على العمل بكفاءة.

مجلس الطلاب 2025-2026

في المدرسة الكندية ثنائية اللغة، نؤمن بأهمية تزويد  
الطلاب بمهارات القيادة. يُمنح الطلاب صوتًا وخيارًا،  
ويتم تدريبهم ليكونوا صانعي قرار وأعضاء فعالين في  
المجتمع. أقيمت مراسم تنصيب مجلس الطلاب يوم 30  
سبتمبر في قاعة المدرسة



مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية

30 أكتوبر

اجتماع أولياء الأمور

و المعلمين

لا يوجد دوام للطلاب